
Föräldramöte våren 2025 

Deltagare: se laget appen 

1. Reflektion årets säsong  
a. Bra saker som gjordes: 
- Barnen hade kul 
- Det var ”ett” lag 
- Bra med eget omklädningsrum 
- Struktur under året, bra upplägg 
- Kul med cuper och sammandrag 
- Ledarna tog saker direkt när det hände något 
- Barnen blir sedda och bekräftade 
- Bra förutsättningar, fasta tider för träning och bra runt laget 
- Ledartätt på isen 
- Träningsmatch upplägget (få lag och snabba matcher) var uppskattat 

 
b. Att förbättra till nästa år: 
- Målvaktsträning bör vi få till 
- Mer sammandrag på hösten 
- Förankra med föräldrar innan vi är med på eller ordnar extra 

sammandrag 
- Jobba med attityden på isen (slå klubban i isen, var sur på domare o.s.v.). 

Jobba med att förebygga detta istället för att bestraffa. 
- Se till att vi alltid har ledare i omklädningsrummet under träning/match. 

Även efter då det ska duschas. 
- Toleransnivån på vad som är tillåtet på en träning bör pratas igenom 

mellan istränare så att det blir lika. Upplevs som att det är olika idag. 
(ibland får man tacklas och ibland inte) 

- Återkoppling till barnet enskild när det hänt något. 
- Se till att arbetsfördelning vid cup/sammandrag blir jämt fördelat. 
- Behövs det verkligen 4st träningar, ta dialog med föräldrar om detta. 

 
2. Lagkassa 

Vi har ca 18 000kr i kassan. 
 

3. Info från sportgruppen 
Andreas H presenterade upplägget inför kommande säsong. Troligen blir födda 
2015 ett eget lag som tränar själva. 
Funderingar kring hur många träningar som det bör vara under varje vecka, dialog 
om detta bör ske inför säsongen. 
 

4. Info från fastighetsgruppen 
Mathias Å informerade om vad som händer med fastigheterna. Det kommer att 
behövas bytas plexi på sargen och målas bättre linjer och ev. jobbar med plattan 
under isen. U13 och U10 är lagen som står på tur för att få hjälpa till. Viktigt att vi 
löser detta. Kommer ev. att bli lite mer städ jobb under nästa säsong också.’ 
 



5. Sammandrag och Cuper 
Marcus informerade om sammandrag och cuper. Är inte klart med vilka 
sammandrag som det blir och vi kommer att vara med på ungefär lika många 
cuper som i år. 
 

6. Övrigt 
Andra punkter som kom upp: 

a. Rörelsefys är något som kanske inför under nästa år. Ca 15min i 
samband med en träning. Björn W är gärna bollplank för denna typ av 
aktivitet. 

b. Ta dialog med föräldrar om kommande cuper 
c. Hur kan vi få in pengar? Alla kan fundera på saker som vi kan göra. 

(istället för att anordna t.ex. en cup) 
d. Om vi ska vara med på en cup och sova på skola. Då bör vi träna på detta 

innan, t.ex. sova i cafeterian. 
e. Samtliga barn bör träna på att knyta skridskor i sommar. 

Tack för i år! 

 

 

 


